

CITY INDEX

*本文本以中文和英文两种文字书写。中文和英文版本若出现不一致，应以英文版本为准。

City Index 澳大利亚返现计划条款与条件（专业客户专用）

1. 您同意，如果您参与 City Index 返现计划，您将受本条款与条件以及（如上文所列）适用于您的账户的通用条款与条件（包括任何补充条款）（下称“我方条款”）约束。除非本返现计划条款中另有定义，本返现计划条款中使用的名词和表达应具有我方条款中赋予的相同含义。
2. 本返现计划由 City Index（下称“City Index”、“我们”、“我方”或“本公司”）提供。City Index 是 StoneX Financial Pty Ltd 的交易名称。StoneX Financial Pty Ltd 是一家依据澳大利亚新南威尔士州法律成立的公司，注册办公地址为 Suite 28.01, 264 George Street, Sydney NSW 2000（新南威尔士州悉尼乔治街 264 号 28.01 室，邮编 2000）。
3. 除下文第 12 条规定的外，您必须符合下列条件才能参与返现计划：
 - a) 年满十八 (18) 周岁；
 - b) 在 City Index 拥有活跃、未注销的专业账户；
 - c) 已经满足账户在下列任何或全部资产类别达到 5,000 万澳元的总计月度最低交易额要求（下称“交易要求”）：
 - 指数
 - 外汇
 - 大宗商品
 - 加密货币

任何符合上述条件的人均视为“合格客户”。

4. 合格客户将在其账户中获得交易抵用金，交易抵用金根据下表所列的方法计算（下称“返现”）。

指数	交易额（澳元）	每百万元返现（澳元）
第一档	5,000 万澳元 - 9,999 万澳元	\$3.00
第二档	1 亿澳元 - 2.9999 亿澳元	\$10.50
第三档	3 亿澳元及以上	\$13.00

外汇	交易额（澳元）	每百万元返现（澳元）
第一档	5,000 万澳元 - 9,999 万澳元	\$4.50
第二档	1 亿澳元 - 2.9999 亿澳元	\$12.00
第三档	3 亿澳元及以上	\$14.50

CITY INDEX

大宗商品	交易额（澳元）	每百万元返现（澳元）
第一档	5,000 万澳元 - 9,999 万澳元	\$4.50
第二档	1 亿澳元 - 2.9999 亿澳元	\$12.00
第三档	3 亿澳元及以上	\$14.50

加密货币	交易额（澳元）	每百万元返现（澳元）
第一档	5,000 万澳元 - 9,999 万澳元	\$4.50
第二档	1 亿澳元 - 2.9999 亿澳元	\$12.00
第三档	3 亿澳元及以上	\$14.50

- 除这些返现计划条款外，一旦返现被划入合格客户的账户，就可以将其保留、转为现金余额、提取或转移。
- 须在日历月最后一天营业结束之前满足交易要求，方可根据下文第 7 条将返现贷记到合格客户的账户中。
- 若当月已达到交易要求，我们将在下一个日历月的第一周将返现（如适用）记入合格客户的账户中。
- 本返现计划仅对自主行为的合格客户开放。托管式账户、直接市场准入 (“DMA”) 账户和转介经纪商推荐的账户不能参与返现计划。
- 在应发放返现之日，您的账户不得注销，不得与本公司有任何纠纷或有违约。
- 在任何情况下，我们均不对合格客户可能因使用其账户进行交易产生的任何损失负责。本返现计划并非旨在改变合格客户的风险偏好或投资策略，并且我们对此不承担任何责任。
- 即使本返现计划条款有任何其他规定，您在本返现计划条款下的资格条件由我们自行酌定，包括但不限于您是否属于合格客户，或者您是否达到交易要求。我们有权自行酌定以任何理由或无故拒绝合格客户成为客户。
- 本公司员工或者与本返现计划有关的其他制作方或供应商，及其广告、印刷和宣传公司以及他们的直接家庭成员（即与所提及的人员同住的任何人）将没有资格参与本返现计划。
- 如果参与本返现计划的人不满足本返现计划条款中规定的资格条件，我们保留立即从相关账户中移除返现的权利，包括但不限于移除已经划入该账户的任何返现的权利，且不损害根据本返现计划条款或我方条款享有的任何其他权利。此外，如果任何人破坏或企图破坏本返现计划的加入流程或运作，或违反本返现计划条款或我方条款，我们保留自行酌定取消其资格的权利。
- 我们保留随时调整、修正或终止本返现计划或其任何方面的权利，恕不另行通知。我们可以变更本返现计划条款，并通过在本公司网站 (<http://www.cityindex.com.au/terms-and-policies>) 上发布修订后条款的方式向您通知这些变更。我们建议您定期回访本返现计划条款，如果您继续使用我们的服务，则代表您接受任何修订后的相关条款。

CITY INDEX

15. 本返现计划条款未涉及的任何争议或情况将由本公司管理层以其认为对所有相关各方最公平的方式解决，该决定为最终决定，并且对所有新加入者具有约束力。将不会进行任何通信联系。

16. 如果本返现计划条款被翻译为除英语以外的其他语言，则对于任何不一致之处，以本返现计划条款的英文版为准。

17. 如果本返现计划条款中的任何条款依据任何适用法律非法、无效或不可执行，则在该条款可与剩余条款分割的前提下，该条款应视为从本返现计划条款中剔除，并且不以任何方式影响剩余条款的合法性、有效性或可执行性。

18. 本返现计划和返现计划条款受澳大利亚新南威尔士州法律管辖，并且澳大利亚联邦法院和新南威尔士州法院对因本返现计划引起的任何事项或争议拥有专属管辖权。

示例 1:

月度交易量:

外汇	2 亿澳元
指数	7500 万澳元
大宗商品	2000 万澳元
加密货币	1000 万澳元
合并总名义交易额	3.05 亿澳元

3 亿澳元的合并名义交易额将让您有权获得所有资产类别的第三档返现，具体返现如下:

外汇	$200 \times 14.50 \text{ 澳元} = 2,900 \text{ 澳元}$
指数	$75 \times 13.00 \text{ 澳元} = 975 \text{ 澳元}$
大宗商品	$20 \times 14.50 \text{ 澳元} = 290 \text{ 澳元}$
加密货币	$10 \times 14.50 \text{ 澳元} = 145 \text{ 澳元}$
返现总额	4,310 澳元

我们还将按比例为不足 100 万澳元交易额的部分支付返现。

示例 2:

如果您的指数总名义交易额为 5050 万澳元，那么您将获得 151.50 澳元返现（交易额每满 100 万澳元可获得 50×3 澳元，其余 50 万澳元交易额可获得 0.5×3 澳元）。

CITY INDEX

Terms and Conditions for City Index AU Rebate Scheme **(For Professional Clients Only)**

1. You agree that by participating in the City Index Rebate Scheme you will be bound by these terms and conditions as well as the general terms and conditions (including any supplemental terms) that apply to your Account (as identified above) (“**Our Terms**”). Capitalised terms and expressions used in these Rebate Scheme Terms shall have the same meaning as in Our Terms unless specified otherwise in these Rebate Scheme Terms.
2. The Rebate scheme is offered by City Index (“**City Index**”, “**we**”, “**our**” or “**us**”). City Index is a trading name of StoneX Financial Pty Ltd a company incorporated under the laws of New South Wales, Australia, and having its registered office at Suite 28.01, 264 George Street, Sydney NSW 2000.
3. Subject to paragraph 12 below, to be eligible to take part in the Rebate Scheme you must
 - a) be over eighteen (18) years of age;
 - b) have an active, open Professional account with City Index;
 - c) have met in connection with the Account the aggregate minimum monthly trading volume requirement of \$50 million across any or all of the asset classes listed below (the “**Trading Requirement**”).:
 - Indices
 - FX
 - Commodities
 - Cryptos

Anyone who meets all the criteria above shall be deemed a “**Qualifying Client**”.

4. A Qualifying Client will be credited with trading credit in their Account as calculated in accordance with the methodology set out in the table below (the “**Rebate**”).

Indices	Volume (AU \$)	Rebate Per Million (AU \$)
Tier 1	\$50m - \$99.99m	\$3.00
Tier 2	\$100m - \$299.99m	\$10.50
Tier 3	\$300m and above	\$13.00

FX	Volume (AU \$)	Rebate Per Million (AU \$)
Tier 1	\$50m - \$99.99m	\$4.50
Tier 2	\$100m - \$299.99m	\$12.00
Tier 3	\$300m and above	\$14.50

CITY INDEX

Commodities	Volume (AU \$)	Rebate Per Million (AU \$)
Tier 1	\$50m - \$99.99m	\$4.50
Tier 2	\$100m - \$299.99m	\$12.00
Tier 3	\$300m and above	\$14.50

Cryptos	Volume (AU \$)	Rebate Per Million (AU \$)
Tier 1	\$50m - \$99.99m	\$4.50
Tier 2	\$100m - \$299.99m	\$12.00
Tier 3	\$300m and above	\$14.50

5. Subject to these Rebate Scheme Terms, once the Rebate has been applied to a Qualifying Client's Account, it may be retained, converted into cash balance, withdrawn or transferred.
6. The Trading Requirement must be met by close of business on the last day of the calendar month for the Qualifying Client's Account to be credited with the Rebate in accordance with paragraph 7 below.
7. We shall apply the Rebate, if applicable, to a Qualifying Client's Account in the first week of the calendar month following the month in which the Trading Requirement is met.
8. This Rebate Scheme is available to self-directed Qualifying Clients only. Managed accounts, Direct Market Access ("DMA") accounts and accounts referred by an Introducing Broker are not eligible to participate in the Rebate Scheme.
9. The Account must be open and not the subject of any dispute with us or in default on the date the Rebate becomes payable.
10. Under no circumstances will we be liable for any losses that a Qualifying Client may incur as a result of trading on their Account(s). The Rebate is not intended to change a Qualifying Client's risk preferences or investment strategies and we accept no responsibility for the same.
11. Notwithstanding any other provision of these Rebate Scheme Terms, we shall have the sole discretion to determine your eligibility under these Rebate Scheme Terms, including, without limitation, whether or not you are a Qualifying Client or whether or not you have met the Trading Requirement. We have the right not to accept a Qualifying Client as a Client for any reason or without reason as we shall determine in our sole discretion.
12. Our employees or other producers or suppliers associated with this Rebate Scheme, their advertising, printing and publicity agencies, and their immediate family members (i.e. any person residing in the household of the aforementioned people) will not be eligible to participate in the Rebate Scheme.

CITY INDEX

13. In the event that a person takes part in the Rebate Scheme who does not meet the qualifying criteria set out in these Rebate Scheme Terms, we reserve the right, without prejudice to any other rights under these Rebate Scheme Terms or Our Terms, to immediately remove the Rebate from the applicable Account, including, without limitation, removing any Rebate applied to the Account. In addition, we reserve the right at our sole discretion to disqualify any individual that tampers or attempts to tamper with the entry process or the operation of the Rebate Scheme, or who breaches the Rebate Scheme Terms or Our Terms.

14. We reserve the right to alter, amend or terminate this Rebate Scheme, or any aspect of it, at any time and without prior notice. We may make changes to these Rebate Scheme Terms and will notify you of these changes by posting the modified terms on our Website (<http://www.cityindex.com.au/terms-and-policies>). We recommend you revisit these Rebate Scheme Terms regularly, and by your continued use of our services you accept any such modified terms.

15. Any dispute or situation not covered by these Rebate Scheme Terms will be resolved by our management in a manner it deems to be the fairest to all concerned, and that decision shall be final and binding on all entrants. No correspondence will be entered into.

16. If these Rebate Scheme Terms are translated into a language other than English, then the English version of the Rebate Scheme Terms shall prevail where there is an inconsistency.

17. If any term of these Rebate Scheme Terms is found to be illegal, invalid or unenforceable under any applicable law, such term shall, insofar as it is severable from the remaining terms, be deemed omitted from these Rebate Scheme Terms and shall in no way affect the legality, validity or enforceability of the remaining terms.

18. This Rebate Scheme and the Rebate Scheme Terms will be governed by the laws of New South Wales, Australia, and the federal courts of Australia and the courts of the state of New South Wales shall have the exclusive jurisdiction over any matter or dispute arising from this Rebate Scheme.

Example 1:

Monthly trading volume of:

FX	\$200m
Indices	\$75m
Commodities	\$20m
Cryptos	\$10m
Combined Total Notional Volume	\$305m

The combined notional volume of \$300m would entitle you to a tier 3 Rebate for all asset classes, giving you a Rebate of the following:

FX	200 X AU\$14.50 = A\$2,900
Indices	75 x AU\$13.00 = A\$975
Commodities	20 x AU\$14.50 = A\$290
Cryptos	10 x AU\$14.50 = A\$145
Total Rebate	AU\$4,310

We will also make pro rata payments for any part of \$1 million of trading volume.

Example 2:

If you trade \$50.5m in aggregate notional trading volume on Indices you will receive \$151.50 (50 x \$3 for each full \$1 million of trading volume and 0.5 x \$3 for the remaining \$0.5 million of trading volume).